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Komisia na riešenie problémov marginalizovanej rómskej komunity          

                                                                                                              

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 2.12.2015 
 
 
     Poslanci               Neposlanci 
 
Prítomní členovia komisie:  1. František Tomko   1. Verona Tóthová  
     2. Koloman Demeter                  2. Ing. Jozef Figura            
                                                 
 
Neprítomní členovia komisie: 1. Mgr. Beáta Kereštanová               1. Ing. Zděnek Veleba 
                                                 2. Ing. Róbert Puci 
 
Ostatní prítomní:        1. Ing. Jozef Kereštan 
                                                                                                           2. Mgr. Peter Sovák 
                                                                                                           3. Bc. Vladimír Kočiš            
         
     
Priebeh rokovania: 
 
1. V bode 2. programu zasadnutia komisie bol riešený pretrvávajúci problém zatopenia  Ulice Pažitnej 

a Ulice Jesennej v rómskej osade. Na základe požiadaviek občanov bývajúcich v danej lokalite  
bola vykonaná obhliadka daného miesta s konštatovaním, že pri zvýšenej hladine povrchových vôd 
dochádza k zaplavovaniu dvorov rodinných domov a následné podmáčanie nosných múrov na 
rodinných domoch. 

p. Kereštan – informoval členov komisie o možnostiach odvedenia povrchových vôd z daného 
priestoru s následným vyústením do zbernej šachty v priestoroch skladov civilnej ochrany. Druhá 
možnosť je odvedenie povrchových vôd do kanalizačnej šachty nachádzajúcej sa v priestore areálu 
skladov Mediky. Treťou možnosťou je zaústenie do kanalizačnej šachty na Ulici Ivana Krásku.  
Členovia komisie navrhli preveriť dané možnosti a zrealizovať vybranú alternatívu svojpomocne za 
účasti odborného dozoru. Vybranú alternatívu pred samotnou realizáciou odvodnenia prejednať 
v komisií výstavby s termínom do 15.12.2015.  

2. V bode 3. programu predseda komisie pre marginalizovanú rómsku komunitu navrhol preveriť 
možnosti zabezpečenia  zásypového materiálu pre vybudovanie chodníkov v problematických 
častiach rómskej osady.  

p. Demeter  navrhol možnosť využitia stavebného odpadu z bývalej reštaurácie Kotva na Ulici 
Bitunkovej s následným uložením na vybrané lokality. Uloženie stavebnej sute realizovať 
svojpomocne s občanmi bývajúcimi v rómskej osade. 

3. Komisia pre marginalizovanú rómsku komunitu po prerokovaní berie na vedomie  Komunitný plán 
sociálnych služieb. 

4.  V bode rôzne  p. Tomko požiadal o informácie k činnosti rómskej hliadky. 
p. Kočiš konštatoval, že v terajšom období je malý počet členov. So súčasným  počtom   nepokrýva 

plnenie všetkých  úloh určených Mestom Trebišov. 
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p. Tomko informoval členov komisie o združovaní sa rómskych občanov na severnom námestí 
a o nedôstojnom chovaní sa občanov bývajúcich v bytovom dome č. 1635 na Zimnej ulici. 
Z daného dôvodu požiadal, aby pre danú lokalitu boli zosilnené poriadkové hliadky zložené 
z členov mestskej polície a štátnej polície so zameraním sa na kontrolu trvalého pobytu.  

p. Demeter informoval členov komisie o vývoze odpadu z danej lokality, kde konštatoval, že bolo 
vyvezené asi 85% odpadu. Zároveň navrhol uskutočniť vyčistenie pivničných priestorov v bytových 
domoch na Ulici Záhradnej za finančnej spoluúčasti rómskeho ombudsmana. Po ukončení 
likvidácie odpadu v rómskej osade navrhuje zvýšiť kontrolu čistoty a v prípade zistenia vytvárania 
divokých skládok určiť finančné postihy pre fyzické osoby, ktoré nebudú rešpektovať dodržiavanie 
čistoty na verejnom priestranstve.     

             
 
       
     
Zapísal: Ing. Jozef Kereštan, tajomník komisie 
Schválil: František Tomko, predseda komisie 


